



Version française plus bas

## POC Talk March 2024

### In this issue

- POC 25 Webinar Series
- Volunteers Opportunities
- Education News
- Development News
- Social Media

## NEWS FROM THE 25TH ANNIVERSARY COMMITTEE

The 25th Anniversary Committee is excited to continue the webinar series with the next one being held on March 21st "***Behind the Scenes: Organizing on TV - Real Stories from the Set***". We encourage you to register for this event using the following link and join us for this exciting opportunity to learn and connect with others in the industry.

<https://organizersincanada.com/event/webinar-behind-the-scenes-organizing-on-tv-real-stories-from-the-set/>

We are also seeking your help in collecting resources for blogging, podcasting, TV appearances, speaking engagements, networking and written interviews to share with all members in the 25th Anniversary Resource Vault (located on the website). Please submit these resources using the following link:  
<https://form.jotform.com/dirvolunteers/poc-25th-anniversary>

## NEWS FROM THE NOMINATING COMMITTEE



Our volunteers play such a vital role in making POC all that it is! When we all work together and contribute our efforts we can continue to make great things happen at POC!

Whether you are a seasoned organizer or you are just beginning to explore the world of professional organizing, our diverse community needs your unique skills and perspectives.

We are so grateful for our current volunteers and their incredible dedication to their volunteer positions. Thank you so very much to all of our volunteers at POC!! We couldn't do it without you!

## Current Volunteer Opportunities:

- **National Conference Committee:** We are still looking to fill one more lead position on the NCC: Exhibitor/Sponsor Lead. This is a 5-8 hour/month commitment. The role of the Exhibitor/Sponsorship lead is to work with the NCC, board and the AMC to develop a partnership strategy and secure sponsorship for the in-person conference. This involves identifying potential sponsors, developing partnership packages, and communicating the benefits of partnering with the conference to potential sponsors.
- **Education Committee:** Our Education Committee is currently working hard on reviewing and editing new recorded courses and they need some help! We are specifically looking for a French speaking member to join the Education Committee. Even if you don't speak French but are interested in assisting with course creation then let us know.
- **Awards Committee:** The Awards Committee is responsible for managing the selection process for the Harold Taylor and the Ambassador Awards. This is a super fun committee to be involved in and requires a minimal time commitment – who doesn't want to be involved in assigning awards!
- **Short-Term Volunteers:** We are always looking for volunteers to add to our short-term volunteer list. This is a list of potential volunteers who we can call on for specific "one-off" tasks/projects and requires no regular commitment.

If any of these volunteer roles interest you or if you would like to chat about offering a few hours of your time to help out where needed, please reach out to me at [nominatingchair@organizersincanada.com](mailto:nominatingchair@organizersincanada.com). I would love to talk to you about how volunteering can help you and get you started in the process.

## EDUCATION NEWS

Save the date! Mark Wednesday, **June 19th at 1pm** in your calendar if you are planning to take your **TPO Exam**, as [registration](#) is now open.

If you are taking the TPO Exam this spring and want to chat with some experienced organizers, we will be hosting a **LIVE Q&A** with some of the Education Committee members on **June 4th at 8pm EST**. This event will be at no charge for anyone registered for the exam and we will have registration details coming soon.

The Education Committee is pleased to welcome a new member to our fabulous team; Daina Benson. Daina has been a Trained Professional Organizer since 2014 and specializes in home organization systems, downsizing, time management, meal planning and moving preparation. Welcome to the team!

## MEMBERSHIP NEWS

### SMALL TASK VOLUNTEER NEEDED

You know that email that comes every month, celebrating member anniversaries? The one that's so much fun to read? Kerith Patterson has been producing that for us, but she can no longer do it. Do you have an hour a month to volunteer for this task? If you are able to manipulate a spreadsheet, I can teach you how to create and submit the report. Knowledge of French would be an asset, but not essential. Earn points towards your **Silver** or **Gold Leaf**!

Big thanks to Kerith for doing this for us so far!

**DID YOU KNOW** that any POC member can submit to POC Talk? If you've got something to share with our membership ~ reports from Special Interest Groups, chapter updates, news from the organizing world, etc. ~ send it to [Airaj Isaacs](#). Deadlines for submissions are the 11th of each month. No advertising of your products or services, please. We reserve the right to edit your submission for length or clarity, or defer it to a later date if it's not time-sensitive.

**Stephanie Deakin Ricketts** (she/elle), Director of Membership

## DEVELOPMENT NEWS

### National Corporate Partner Renewal



Since 1995, TraumaCare Cleaning Services has been providing trauma remediation and biohazard decontamination services. We specialize in waste removal, cleaning, disinfection and odour removal for difficult and extreme situations.

## PROFESSIONAL ORGANIZERS IN CANADA'S SOCIAL MEDIA PAGES



**Are your website and social media accounts updated with our current logo? I've noticed a few people using the old one, so I wanted to send out a reminder! It is important for brand recognition and professionalism for all of our members to be using the same logo. You can [download it from our website here](#), under the "logo" tab (note, you must be logged in to access this). Thanks all!**

Don't forget to sign up for the POC Post newsletter that gets sent out to a wide audience of organizers, people looking to get organized, and other related industry professionals! And share the link with those who you think would be interested in content related to the industry. [Sign up here!](#)

I will be regularly looking for a wide variety of content to share, so please get in touch if you have blogs, book reviews, books you've written, industry news, TV shows, magazine spreads, events coming up, and more! Send the info to [dir-marketing@organizersincanada.com](mailto:dir-marketing@organizersincanada.com).

Thank you! I look forward to sharing your content!

# Facebook

3,481 followers (10 new)  
4,425 post reach  
986 post engagements

3 481 followers (10 nouveaux)  
4 425 portée du message  
986 engagements de messages



**Professional Organizers in Canada**

@professionalorganizerscanada

# Instagram

2,049 followers (12 new)  
841 accounts reached  
155 post interactions  
8,320 impressions

2 049 followers (12 nouveaux)  
841 comptes atteints  
155 interactions avec les messages  
8 320 impressions



**1,105** posts    **2,049** followers    **553** following

**POC - Professional Organizers in Canada**  
Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 🙌🙌🙌

[linktr.ee/organizersincanada](https://linktr.ee/organizersincanada)

### Professional dashboard

841 accounts reached in the last 30 days.

## Missed an issue of POC Talk or want to see a previous issue?

Did you know you can find back issues of POC Talk from April 2016 onwards? Past issues of POC Talk are available on the website in the Members Only area, on the POC Talk page (login required).



**Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of  
NAPO, ICD, NASMM, APDO, and FFPO**



Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Associate Members for their ongoing support and partnership.



Get in on the auction!



a neighbourly company



**ATLAS JUNK  
REMOVAL INC.**



**ZENSURANCE**



We've Got Room For That™



# STORAGE WARRIOR



# LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales



**Bulletin  
des**



## **Bulletin des OPC - Mars 2024**

### **Dans cette édition**

- Série de webinaires POC 25
- Possibilités de bénévolat
- Nouvelles de l'éducation
- Nouvelles du développement
- Médias sociaux

## **NOUVELLES DU COMITÉ DU 25E ANNIVERSAIRE**

Le comité du 25e anniversaire est ravi de poursuivre la série de séminaires en ligne, dont le prochain aura lieu le 21 mars et sera intitulé "**Behind the Scenes : Organiser à la télévision - Histoires vraies du plateau**". Nous vous encourageons à vous inscrire à cet événement en utilisant le lien suivant et à vous joindre à nous pour cette occasion passionnante d'apprendre et de vous connecter avec d'autres personnes du secteur.

<https://organizersincanada.com/event/webinar-behind-the-scenes-organizing-on-tv-real-stories-from-the-set/>

Nous sollicitons également votre aide pour collecter des ressources pour le blogging, le podcasting, les apparitions télévisées, les conférences, le réseautage et les interviews écrites afin de les partager avec tous les membres dans le coffre-fort des ressources du 25e anniversaire (situé sur le site web). Veuillez soumettre ces ressources en utilisant le lien suivant : <https://form.jotform.com/dirvolunteers/poc-25th-anniversary>

## NOUVELLES DE LA COMMISSION DES NOMINATIONS



Montrez votre amour de l'organisation et de votre communauté professionnelle en devenant bénévole aux OPC. Le bénévolat avec les OPC fusionne votre passion pour l'organisation avec l'opportunité de faire une différence significative dans notre communauté d'organiseurs professionnels ici aux OPC.

Que vous soyez un organisateur chevronné ou que vous commenciez à peine à explorer le monde de l'organisation professionnelle, notre communauté diversifiée a besoin de vos compétences et de vos perspectives uniques.

### Possibilités de bénévolat actuelles :

- **Comite de la conference nationale** - Le comite de la conférence nationale est composé de quatre responsables et de nombreux bénévoles des sous-comités, et nous cherchons encore à pourvoir certains de ces postes. Cette année sera particulièrement excitante car elle se déroulera EN PERSONNE à Toronto et notre nouvelle société de gestion de l'association est une magicienne de l'organisation de conférences. Notre société de gestion, MCI, est connue pour son engagement inébranlable en faveur de l'excellence et de l'innovation dans la planification d'événements !
- **Comité de formation** - Notre comité de formation travaille actuellement d'arrache-pied à la révision et à l'édition de nouveaux cours enregistrés et il a besoin d'aide ! Nous recherchons plus particulièrement un membre francophone pour rejoindre le comité d'éducation. Même si vous ne parlez pas français mais que vous souhaitez participer à la création de cours, faites-le moi savoir.
- **Comité de nomination** - Nous recherchons quelques volontaires supplémentaires pour rejoindre le comité de nomination.
- **Bénévoles à court terme** - Nous sommes toujours à la recherche de bénévoles pour ajouter à notre liste de bénévoles à court terme. Il s'agit d'une liste de bénévoles potentiels auxquels nous pouvons faire appel pour des tâches/projets spécifiques "ponctuels" et qui ne nécessitent pas d'engagement régulier.

Si l'un de ces rôles bénévoles vous intéresse ou si vous souhaitez discuter de la possibilité d'offrir quelques heures de votre temps pour aider là où c'est nécessaire, n'hésitez pas à me contacter à l'adresse [nominatingchair@organizersincanada.com](mailto:nominatingchair@organizersincanada.com). Je serais ravie de discuter avec vous de la manière dont le bénévolat peut vous aider et de vous aider à démarrer le processus.

## NOUVELLES DE L'ÉDUCATION

Réservez la date ! Notez le mercredi **19 juin à 13h** à votre calendrier si vous prévoyez passer votre **examen FOP** car les [inscriptions](#) sont maintenant ouvertes.

Si vous passez l'examen FOP ce printemps et souhaitez discuter avec des organisatrices expérimentées, nous organisons une **séance de questions-réponses** en direct avec des membres du comité de la formation **le 4 juin à 20h**. Cet événement sera gratuit pour les personnes inscrites à l'examen. Les détails concernant l'inscription seront bientôt disponibles.

Le comité de la formation a le plaisir d'accueillir une nouvelle membre au sein de notre fabuleuse équipe : Daina Benson. Daina est une organisatrice professionnelle formée par les OPC depuis 2014 et se spécialise dans les systèmes d'organisation de la maison, le désencombrement, la gestion du temps, la planification des repas et la préparation au déménagement. Bienvenue dans l'équipe!



## NOUVELLES DES MEMBRES

### BESOIN D'UN BÉNÉVOLE POUR UNE PETITE TÂCHE

Vous savez ce courriel qui arrive chaque mois pour célébrer les anniversaires des membres ? Celui qui est si amusant à lire ? Kerith Patterson le produisait pour nous, mais elle ne peut plus le faire. Pouvez-vous consacrer une heure par mois à cette tâche ? Si vous savez manipuler un tableur, je peux vous apprendre à créer et à soumettre le rapport. La connaissance du français y anglais serait un atout, mais n'est pas indispensable. Gagnez des points pour votre feuille **d'argent** ou **d'or** !

Un grand merci à Kerith pour avoir fait cela pour nous jusqu'à présent !

**SAVIEZ-VOUS** que tout membre des OPC peut participer à "POC Talk" ? Si vous avez quelque chose à partager avec nos membres - rapports des groupes d'intérêt spéciaux, mises à jour des sections, nouvelles du monde de l'organisation, etc. ~ envoyez-le à [Airaj Isaacs](#). Les dates limites de soumission sont le 11 de chaque mois. Pas de publicité pour vos produits ou services, s'il vous plaît. Nous nous réservons le droit d'éditer votre soumission pour des raisons de longueur ou de clarté, ou de la reporter à une date ultérieure si elle n'est pas urgente.

**Stephanie Deakin Ricketts** (she/elle), Directrice des adhésions

## NOUVELLES DU DÉVELOPPEMENT

### Renouvellement du membre associé national



Depuis 1995, TraumaCare Cleaning Services propose des services d'assainissement des traumatismes et de décontamination des risques biologiques. Nous sommes spécialisés dans l'élimination des déchets, le nettoyage, la désinfection et l'élimination des odeurs dans les situations difficiles et extrêmes.

## PAGES DES MÉDIAS SOCIAUX DE PROFESSIONAL ORGANIZERS IN CANADA



Votre site web et vos comptes de médias sociaux ont-ils été mis à jour avec notre logo actuel ? J'ai remarqué que quelques personnes utilisaient l'ancien logo, alors je voulais vous le rappeler ! Il est important pour la reconnaissance de la marque et le professionnalisme que tous nos membres utilisent le même logo. Vous pouvez [le télécharger sur notre site web ici](#), sous l'onglet "logo" (attention, vous devez être connecté pour y accéder). Merci à tous !

N'oubliez pas de vous inscrire à la lettre d'information POC Post qui est envoyée à un large public d'organiseurs, de personnes cherchant à s'organiser et d'autres professionnels du secteur ! Et partagez le lien avec ceux qui, selon vous, seraient intéressés par du contenu lié à l'industrie. [Inscrivez-vous ici !](#)

Je serai régulièrement à la recherche d'une grande variété de contenus à partager, alors n'hésitez pas à me contacter si vous avez des blogs, des critiques de livres, des livres que vous avez écrits, des nouvelles de l'industrie, des émissions de télévision, des articles de magazines, des événements à venir, et bien plus encore ! Envoyez les informations à [dir-marketing@organizersincanada.com](mailto:dir-marketing@organizersincanada.com).

# Facebook

3,481 followers (10 new)  
4,425 post reach  
986 post engagements

3 481 followers (10 nouveaux)  
4 425 portée du message  
986 engagements de messages



**Professional Organizers  
in Canada**

@professionalorganizerscanada

# Instagram

2,049 followers (12 new)  
841 accounts reached  
155 post interactions  
8,320 impressions

2 049 followers (12 nouveaux)  
841 comptes atteints  
155 interactions avec les messages  
8 320 impressions



**1,105** posts  
**2,049** followers  
**553** following

POC - Professional Organizers in Canada

Community

National Association of Professional Organizers 🇨🇦

Need to find an Organizer?

Want to be a Professional Organizer?

Visit our site to learn more! 🙌🙌🙌

[linktr.ee/organizersincanada](https://linktr.ee/organizersincanada)

### Professional dashboard

841 accounts reached in the last 30 days.

**Vous avez manqué un numéro du Bulletin des OPC ou vous souhaitez consulter un numéro précédent ?**

Saviez-vous que vous pouvez trouver les anciens numéros du Bulletin des OPC à partir d'avril 2016 ? Les anciens numéros du Bulletin des OPC sont disponibles sur le site web dans la zone réservée aux membres sur la page *Bulletin des OPC* (POC Talk en anglais) (connexion requise).



Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à  
NAPO, ICD, NASMM et APDO

Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous ses  
membres associés pour leur soutien et leur partenariat continu.

**1-800-GOT-JUNK?**<sup>®</sup>  
THE WORLD'S LARGEST JUNK REMOVAL SERVICE

**TRANSITION**<sup>®</sup>  
Squad<sup>®</sup>

**maxsold**

Get in on the auction!

**ShelfGenie**<sup>®</sup>

a **neighbourly** company



**ATLAS JUNK  
REMOVAL INC.**





**ZENSURANCE**



We've Got Room For That™





# STORAGE WARRIOR



# LE GROTTÉ

Estate & Contents Sales

[Unsubscribe](#)

Professional Organizers in Canada 20 Stancroft Drive Richmond Hill, Ontario L4C 4N1 Canada (647) 805-9923